



**CROWNE PLAZA®**

AN IHG® HOTEL

MUSCAT OMAN

CONVENTION & EXHIBITION CENTRE

**WEDDING**

حفلات الزفاف



## YOUR DREAM WEDDING DESTINATION

Welcome to a world where fairy tales come alive. Discover your dream wedding destination at Crowne Plaza Muscat OCEC, where natural charm and elegance blend seamlessly. Located near the Oman Convention & Exhibition Center and Muscat International Airport, our venue offers both convenience and a romantic oasis. Exchange vows in exquisite event spaces, followed by a glamorous reception in our sophisticated ballroom. Retreat to modern rooms and suites for a seamless transition from celebration to relaxation.

With 295 elegantly designed accommodations, indulge in a culinary romance at award-winning dining venues like Charm Thai Lounge & Restaurant and Le Petit Belge. Our professional spaces, dedicated team, and ample parking ensure flawless execution for your big day, creating memorable moments. Choose Crowne Plaza Muscat OCEC for a wedding experience beyond the ordinary, where your love story begins amidst the serene beauty of Muscat, wrapped in the luxury of a venue that understands the essence of your union.



## وجهة زفاف أحلامك

مرحبًا بكم في عالم حيث تتحول القصص الخيالية إلى حقيقة. اكتشف وجهة زفاف أحلامك في كراون بلازا مسقط OCEC، حيث يتلاقى السحر الطبيعي والأناقة بسلاسة. يقع بالقرب من مركز عمان للمؤتمرات والمعارض ومطار مسقط الدولي، يوفر الراحة و الواحة الرومانسية. انتقال سلس من الاحتفال إلى الاسترخاء من خلال سلسلة منظمة تبدأ بالاستقبال الساحر وتنتهي بغرف وأجنحة حديثة ومصممة بعناية.

مع 295 مكان إقامة مصمم بأناقة، استمتع برومانسية الطهي في مطاعمنا الحائزة على جوائز مثل تشارم تاي لاونج آند ريسطورانت ولو بيتي بلج. تضمن مساحاتنا الاحترافية وفريقنا المخصص ومواقف السيارات الوفيرة تنفيذًا مثاليًا ليومك الكبير، مما يخلق لحظات لا تُنسى. اختر كراون بلازا مسقط OCEC لتجربة زفاف تتجاوز العادي، حيث تبدأ قصتك الساحرة وسط جمال مسقط الهادئ، ملفوفة في رفاهية مكان يفهم جوهر القصة.



## WHERE YOUR WEDDING TALE BEGINS

Embark on a love-filled journey at Crowne Plaza OCEC, where each wedding is a celestial tale waiting to unfold. More than an event, your wedding day is a chapter in your love story, crafted with grace and beauty. Our wedding brochure is a dedication to creating forever moments, capturing the essence of a lifetime of memories. From the initial preparations to the magical first dance and beyond, Crowne Plaza OCEC promises to be with you at every step. Your wedding with us is a celebration of everlasting joy, a fairy tale brought to life, where every detail whispers love, and every moment is a step into forever.

## أين تبدأ حكاية زفافك

ابدأ رحلة مليئة بالحب في كراون بلازا OCEC، حيث نضمن أن يكون كل زفاف حكاية سماوية تنتظر أن تكتمل. يوم زفافك هو فصل في قصة حبك مرسوم بكل جمال ورقه، إذ يتمثل دورنا في كراون بلازا في تكريس كل الجهود لخلق لحظات أبدية، ترسم جوهر ذكرياتك مدى الحياة. من الاستعدادات الأولية إلى الرقصة الأولى السحرية وما بعدها، يعد كراون بلازا OCEC بأن يكون معك في كل خطوة. زفافك معنا هو احتفال بالفرح الدائم، حكاية خيالية تتحول إلى واقع، حيث يهمس كل تفصيل بالحب وتضمن كل لحظة خطوة إلى الحياة السعيدة للعروسين.





## A BLEND OF INTIMACY AND GRANDEUR

Discover your dream wedding venue at Crowne Plaza OCEC, featuring a lavish 742 sq.ft of versatile indoor and outdoor event spaces. Adorned with sophisticated décor, our venues offer both grandeur and warmth, creating an inviting atmosphere for your special day.

Whether you're planning an intimate gathering or a grand celebration, we offer a range of services to make your event unique, including Kosha creative services, exclusive women-only services, and a luxurious bride's room with a separate entry for added privacy.

With state-of-the-art audio, video, and control systems, we ensure a seamless and memorable celebration. Plus, enjoy up to 60,000 IHG Business Rewards points to use worldwide when you host your wedding with us. At Crowne Plaza OCEC, we pride ourselves on crafting spaces that serve as canvases for your cherished moments, where every detail contributes to the magic of your wedding day.

## مزيج من الدفء والعظمة

اكتشف مكان زفاف أحلامك في كراون بلازا OCEC، حيث توفر لك مساحة فاخرة تبلغ 742 قدمًا مربعًا من المساحات الداخلية والخارجية المتنوعة. مزينة بديكور راقٍ يجمع بين العظمة والدفء، مما يخلق أجواءً دافئة ومريحة ليومك المميز.

سواء كنت تخطط لحفل حميمي يقتصر على الأحباب أو احتفال كبير يمثل فرحة العمر، نوفر لك مجموعة من الخدمات التي تجعل مناسبتك استثنائية، بما في ذلك خدمات الكوشة الإبداعية، خدمات مخصصة للسيدات فقط، وغرفة فاخرة للعروس مع مدخل خاص لضمان الخصوصية التامة.

بفضل أنظمة الصوت والفيديو والتحكم الحديثة، نضمن لك احتفالاً سلسًا ولا يُنسى. بالإضافة إلى ذلك، استمتع بجمع 60,000 نقطة من برنامج مكافآت الأعمال IHG والتي يمكنك استخدامها حول العالم عند إقامة حفل زفافك معنا. نفخر في كراون بلازا OCEC بتقديم مساحات تلي لحظائك الغالية، حيث تُساهم كل تفصيلة في إضفاء السحر والجمال على يوم زفافك.





## BANQUETS AND BALLROOMS: WHERE DREAMS TAKE SHAPE

Explore our exquisite banquets and ballrooms at Crowne Plaza OCEC, each a canvas for your dream wedding. Adaptable to your vision, from the sophisticated charm of a U-shaped setup to the communal warmth of round tables, our spaces cater to your every whim. Meticulously crafted to embrace your unique wedding theme, each venue ensures the backdrop to your celebration is a masterpiece. Find the space that echoes your style, a venue that hosts your wedding and captures the essence of your love story.

## الولائم وقاعات الحفلات مكان تحقيق الأحلام

استكشف الولائم وقاعات الحفلات الرائعة في كراون بلازا OCEC، حيث تعتبر كل قاعة لوحة لزفاف العمر. قاعاتنا قابلة للتكيف مع رؤيتك، من سحر الترتيب على شكل حرف U إلى دفاء الطاولات المستديرة الجماعية. تضمن كل قاعة أن يكون احتفالك تحفة فنية مرسومة بعناية متمثلة في المساحات التي تعكس أسلوبك، الأماكن التي تستضيف زفافك وتعبّر عن جوهر قصة حبك.



## SILVER WEDDING MENU: ELEGANCE MEETS AFFORDABILITY

Step into a world of unparalleled elegance with our Diamond Wedding Menu:

- **Affordable Luxury:** Priced at just 16 OMR per person, this menu strikes the perfect balance between elegance and affordability, ensuring your celebration is both grand and accessible.
- **Suite Stay with Culinary Delights:** Enjoy a romantic one-night stay in our luxurious suite, complete with a delightful breakfast and dinner, adding a touch of intimacy to your special occasion.
- **A Cake to Remember:** The centerpiece of your celebration, a three-layer wedding cake, is crafted to perfection, complemented by chilled fruit juices and bottled mineral water for refreshment.
- **Exclusive Access for Cherished Memories:** Our package also offers exclusive access to a photo-shoot room, capturing the essence of your day, and a groom waiting room, providing a private space for anticipation and preparation.
- **Ideal for Grand Gatherings:** Perfectly suited for gatherings of 100 to 250 persons, this package sets the stage for a wedding celebration that is both impressive and intimate.



## قائمة الزفاف الفضية :

ابدأ رحلتك إلى الأبد مع قائمة الزفاف الفضية التي تم تنسيقها بعناية

- **كعكة لا تُنسى:** محور احتفالك، كعكة زفاف من ثلاث طبقات، مصممة بإتقان، تكتمل بعصائر الفواكه المبردة والمياه المعدنية.
- **وصول حصري لذكريات مميزة:** يشمل عرضنا أيضًا وصولاً حصريًا إلى غرفة التصوير، لالتقاط لحظاتك المميزة، وغرفة انتظار للعريس، لتوفير مساحة خاصة للتحضيرات.
- **مثالي للتجمعات الكبرى:** مناسب تمامًا للتجمعات التي تضم من 100 إلى 250 شخصًا، عرض مميز لليلة خيالية.

- **ترف بمتناول اليد:** بسعر 16 ريال عماني فقط للشخص الواحد، تحقق هذه القائمة التوازن المثالي بين الأناقة والسعر المميز، مما يضمن أن يكون احتفالك فاخرًا و متاحًا في نفس الوقت.
- **إقامة في جناح فاخر مع قائمة وجبات شهية:** استمتع بإقامة رومانسية لليلة واحدة في جناحنا الفاخر، مع وجبة إفطار وعشاء لذيذة، مما يضيف لمسة من الحميمية إلى مناسبتك الخاصة.



## GOLD WEDDING MENU: A TOUCH OF OPULENCE

Elevate your special day with the exquisite Gold Wedding Menu:

- **Luxurious Indulgence at Great Value:** At 20 OMR per person, this menu offers a lavish wedding experience, blending luxury with value.
- **Suite Stay with Gourmet Inclusions:** Relish a one-night stay in our opulent suite, complete with breakfast and dinner, adding an extra layer of luxury to your wedding experience.
- **Elegant Three-Layer Wedding Cake:** A beautifully crafted three-layer wedding cake awaits, accompanied by refreshing chilled fruit juices and bottled mineral water, perfect for toasting your union.
- **Exclusive Amenities for Memorable Moments:** Gain exclusive access to our dedicated photoshoot room for capturing timeless memories, and a groom waiting room for moments of quiet anticipation.
- **Ideal for Grand Celebrations:** Perfectly suited for gatherings of 100 to 250 persons, this package infuses your celebration with a golden touch, ensuring an unforgettable event.

## قائمة الزفاف الماسية : قمة الأناقة

ادخل إلى عالم من الأناقة التي لا مثيل لها  
مع قائمة الزفاف الماسية :

- **فخامة ملكية بسعر 24 ريال عماني للشخص:** هذه القائمة، بسعر 24 ريال عماني للشخص الواحد، هي تجسيد للفخامة والأناقة، مصممة لأولئك الذين يبحثون عن الأفضل فقط
- **إقامة في جناح فاخر مع إضافات فاخرة:** تجربة إقامة ليلة مهيبة في جناحنا الفاخر، تشمل وجبة إفطار وعشاء
- **كعكة زفاف أنيقة من ثلاث طبقات:** تنتظرك كعكة زفاف فاخرة من ثلاث طبقات، مصحوبة بعصائر الفواكه المبردة والمياه المعدنية
- **مساحات حصرية للحظات خاصة:** استمتع بالوصول إلى غرفة تصوير خاصة لالتقاط لحظاتك التي لا تُنسى، وغرفة انتظار للعريس لتوفير مساحة خاصة للتحضيرات
- **مثالي للاحتفالات الفاخرة:** مناسب تمامًا للتجمعات التي تضم من 100 إلى 250 ضيفًا، يحول عرضنا يوم زفافك إلى احتفال ملكي، مما يضمن أن يكون كل لحظة مليئة بالعظمة والأناقة.





## DIAMOND WEDDING MENU: THE PINNACLE OF ELEGANCE

Step into a world of unparalleled elegance with our Diamond Wedding Menu:

- **Regal Splendor at 24 OMR/Person:** This menu, priced at an accessible 24 OMR per person, is the epitome of luxury and elegance, designed for those who seek nothing but the best.
- **Suite Stay with Lavish Inclusions:** Experience a majestic one-night stay in our suite, complete with breakfast and dinner, offering an indulgent start and end to your special day.
- **Elegant Three-Layer Wedding Cake:** A sumptuous three-layer wedding cake awaits you, paired with chilled fruit juices and bottled mineral water, ensuring every toast is a celebration in itself.
- **Exclusive Spaces for Special Moments:** Enjoy access to a private photoshoot room for capturing your unforgettable moments, and a groom waiting room for those last moments of anticipation and reflection.
- **Perfect for Luxurious Celebrations:** Ideal for gatherings of 100 to 250 guests, our package transforms your wedding day into a regal celebration, ensuring every moment is imbued with grandeur and elegance.

## قائمة الزفاف الذهبية : لمسة من الفخامة

ارفع مستوى يومك الخاص مع قائمة  
الزفاف الذهبية الفاخرة.

- **ترف فخم بقيمة رائعة:** بسعر 20 ريال عماني للشخص الواحد، تقدم هذه القائمة تجربة زفاف فاخرة تجمع بين الفخامة والقيمة
- **إقامة في جناح فاخر مع إضافات راقية:** استمتع بإقامة ليلة واحدة في جناحنا الفاخر، متضمنة وجبة إفطار وعشاء
- **كعكة زفاف أنيقة من ثلاث طبقات:** تنتظرك كعكة زفاف أنيقة من ثلاث طبقات، مصحوبة بعصائر الفواكه المبردة والمياه المعدنية
- **وسائل راحة حصريّة للحظات لا تُنسى:** احصل على وصول حصري إلى غرفة التصوير المخصصة لدينا لالتقاط ذكريات خالدة، وغرفة انتظار للعريس لتوفير مساحة خاصة للتحضيرات
- **مثالي للاحتفالات الكبرى:** مناسب تمامًا للتجمعات التي تضم من 100 إلى 250 شخصًا، يضيف هذا العرض لمسة ذهبية على ليلة زفافك



## WHERE WEDDINGS BECOME TIMELESS MEMORIES

At Crowne Plaza OCEC, we craft weddings into enduring love stories. Every detail, from venue to menu, contributes to the eternal narrative of your union. Our commitment to timeless elegance ensures an ambiance where each nuance reflects the profound significance of your special day. At Crowne Plaza OCEC, every element harmonizes to resonate with the forever you embark upon. Step into a world of perpetual beauty and love, where every detail whispers of the timeless journey you're about to embark on, and every moment is a celebration of 'Forever!'



## حيث تتحول حفلات الزفاف إلى ذكريات خالدة

في كراون بلازا OCEC، نصنع حفلات الزفاف لتكون قصص حب دائمة تروى حكايتها للأبد. إذ يساهم كل تفصيل، من المكان إلى القائمة، في سرد حكاية رومانسية خالدة بطريقة أنيقة في كراون بلازا OCEC، يتناغم كل عنصر ليعكس الأجواء الملكية و عالم من الحب الدائم. حيث يهمس كل تفصيل برحلة لا تنتهي على وشك البدء، وتكون كل لحظة احتفالاً بـ "الأبدية"

EFFORTLESS EXCELLENCE: SEAMLESSLY EXECUTED,  
UNFORGETTABLE EVENTS AT CROWNE PLAZA MUSCAT OCEC

Setup	AI Adham	AI Adham A/B/C	AI Hudhud	Bangor Room	AI Anouk or AI Sufrid	AI Anouk & AI Sufrid	AI Yamama	Hotel Gardens
Dimension	475 sqm	158 sqm	42 sqm	94 sqm	49 sqm	98 sqm	33 sqm	Outdoors
Dimension (LxWxH)	26.9m x 17.6m x 4.0m	8.8m x 17.6m x 4.0m	9.2m x 4.5m x 3.7m	8.51m x 6.83m x 3.49m	7.86m x 6.24m x 3.99m	15.72m x 6.24m x 3.99m	7.45m x 4.45m x 4.0m	N/A
Reception	400	100	N/A	15	20	40	N/A	500
Round tables of 10	300	80	N/A	N/A	20	40	20	300
U Shape	70	35	N/A	15	12	27	N/A	N/A
Boardroom	85	40	12	18	10	30	11	N/A
Classroom	162	54	N/A	14	12	24	N/A	N/A
Round tables of 8	320	80	N/A	25	16	32	16	N/A
Theatre Style	350	110	N/A	35	25	50	15	N/A



التميز دون جهد: يتم تنفيذه بسلاسة،  
فعاليات لا تُنسى في فندق كراون بلازا مسقط OCEC

القاعة	الأدهم	الأدهم A/B/C	الهدهد	غرفة بانغور	العنوق أو السفرد	العنوق والسفرد	اليمامة	حدائق الفندق
الأبعاد	475 متر مربع	158 متر مربع	42 متر مربع	94 متر مربع	49 متر مربع	98 متر مربع	33 متر مربع	في الهواء الطلق
الأبعاد (الطول × العرض × الارتفاع)	26.9 × م 17.6 م 4.0 م	8.8 × م 17.6 م 4.0 م	9.2 × م 4.5 م 4.0 م	8.51 × م 6.83 م 3.40 م	7.86 × م 6.24 م 3.99 م	15.72 × م 6.24 م 3.99 م	7.45 × م 4.45 م 4.00 م	N/A
الاستقبال	400	100	N/A	15	20	40	N/A	500
الطاولات الدائرية لـ 10	300	80	N/A	N/A	20	40	20	300
شكل U	70	35	N/A	15	12	27	N/A	N/A
قاعة الاجتماعات	85	40	12	18	10	30	11	N/A
الفصل الدراسي	162	54	N/A	14	12	24	N/A	N/A
الطاولات الدائرية لـ 8	320	80	N/A	25	16	32	16	N/A
المسرح	350	110	N/A	35	25	50	15	N/A

## A HEARTFELT THANK YOU FROM CROWNE PLAZA OCEC

We're deeply honored that you're considering Crowne Plaza OCEC for your wedding day. Thank you for entrusting us with such a significant milestone in your life. Committed to creating lasting memories, we dedicate ourselves to adding our touch to each moment of your celebration. As you embark on this beautiful journey together, we wish your life to be filled with joy, laughter, and endless happiness. At Crowne Plaza OCEC, your love story and happiness are at the heart of what we do, and we can't wait to help turn your wedding day dreams into reality.

## شكرًا من كراون بلازا OCEC

نحن نشعر بالفخر الكبير لأنك تفكر في كراون بلازا OCEC ليوم زفافك. شكرًا لثقتك بنا في هذا الحدث المهم. نحن ملتزمون بخلق ذكريات دائمة، ونكرس أنفسنا لإضافة لمستنا الخاصة لكل لحظة من لحظات هذا اليوم المميز والاستثنائي.

مع بدء هذه الرحلة الجميلة معًا، نتمنى أن تكون حياتكما مليئة بالفرح والسعادة الدائمين. في كراون بلازا OCEC، قصتكما وحبكما هما محور ما نقوم به، ونتطلع بفارغ الصبر لمساعدتكما في تحويل أحلام يوم زفافكما إلى حقيقة.



**CROWNE PLAZA®**

HOTELS & RESORTS

**AN IHG HOTEL**

MUSCAT OMAN

CONVENTION & EXHIBITION CENTRE

Madinat Al Irfan, Airport Heights, PO Box 3094,  
Muscat 113, Sultanate of Oman

+968 2425 2000 | +968 9772 4112